
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de EXTRA 

commissievergadering Financiën en Veiligheid van dinsdag 25 november a.s.  om 17.30 

uur, Oude Raadzaal.  

 

Veiligheid & Privacy 

 

Aanleiding voor deze speciale vergadering over veiligheidszaken is de motie Debat 

Veiligheid & Privacy, die tijdens het laatste Voorjaarsdebat is aangenomen. Deze motie is 

aan de agenda gehangen.  

 

Deze motie sluit aan bij de wens uit het coalitieakkoord om een fundamenteel debat te 

voeren over de vraag in hoeverre de bevoegdheden van de burgemeester, zoals het 

instellen van (mobiel) cameratoezicht of preventief fouilleeracties, proportioneel zijn en 

passen in een veiligheidsbeleid dat zowel oog heeft voor veiligheid als voor privacy.  

 

Deze discussie is door de ontwikkelingen m.b.t. de veiligheidssituatie in het A-kwartier 

weer actueel geworden. De burgemeester heeft hier rond de zomer een 

veiligheidsrisicogebied aangewezen. In de discussienotitie die de burgemeester nu t.b.v. het 

debat heeft opgesteld, is ook een korte evaluatie van deze concrete actie opgenomen.  

 

Spreektijden 

 

De voorzitter wil voor dit eerste onderdeel (privacydebat) ongeveer anderhalf uur uittrekken 

(dat betekent ong. 6 minuten per fractie en 25 minuten voor de burgemeester). Aansluitend is 

er een eenvoudige broodmaaltijd. 
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Kadernota – dilemma’s  

 

Daarnaast is er de aankomende kadernota Veiligheid. Deze staat op de rol voor december a.s. 

In het voortraject was er een schrijfavond met stakeholders, waarvoor ook de commissie 

was uitgenodigd. Helaas was het voor het merendeel van de commissie niet mogelijk hierbij 

aanwezig te zijn. Er is toen nog gespeeld met de gedachte om een soortgelijke avond 

speciaal voor de commissie te organiseren, maar dat bleek organisatorisch niet haalbaar.  

De burgemeester gaf toen wel aan graag bij de bespreking van de kadernota in december 

meer tijd te hebben om met de commissie van gedachten te wisselen over verschillende 

veiligheidsdilemma’s waar hij geregeld tegenaan loopt. De voorzitter zag voor zo’n 

uitgebreid gesprek binnen het kader van de reguliere commissie geen ruimte, maar heeft toen 

voorgesteld dit gewenste gesprek te koppelen aan het privacydebat. Ook voor dit gesprek 

heeft de burgemeester een notitie opgesteld met in totaal zes dilemma’s.  

 

Géén spreektijden – andere vorm! 

 

De voorzitter heeft besloten voor dit onderdeel te kiezen voor een alternatieve werkvorm. De 

bedoeling is dat de aanwezige commissieleden zich eerst kort (ong. tien minuten) verdelen 

over drie groepen die elk twee dilemma’s bespreken. Vervolgens zal plenair elk dilemma 

gedurende ongeveer een kwartier worden doorgesproken, waarbij eerst een terugkoppeling 

volgt uit de groep, gevolgd door een reactie van de burgemeester, en daarna een vrije 

bespreking. Bereidt u dus voor dit onderdeel vooral geen uitgebreide woordvoering voor, de 

bedoeling is een echt gesprek. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


